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20 lipca 2021 r.
Komisja Administracji i Spraw Wewnętrznych, obradująca pod przewodnictwem 
posła Wiesława Szczepańskiego (Lewica), przewodniczącego Komisji, roz-
patrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 sierpnia do 31 grudnia 2021 r.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magda Jedynak, Anna Ornat i Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):

Otwieram  posiedzenie  Komisji  Administracji  i Spraw Wewnętrznych. Witam  panie 
i panów posłów. Stwierdzam kworum.
Szanowni państwo, przedmiotem dzisiejszego posiedzenia jest rozpatrzenie projektu 

planu pracy Komisji na okres od 1 sierpnia do 31 grudnia 2021 r. Każda z pań posłanek 
i każdy z panów posłów otrzymali propozycję planu pracy na drugie półrocze 2021 r. 
Propozycje te w znacznej części są rzeczami, które przenosimy z pierwszego półrocza, 
gdzie z uwagi na COVID-19 nie byliśmy w stanie ich zrealizować. Chcielibyśmy tutaj, 
zgodnie z propozycją pana przewodniczącego Kalety, odbyć  jedno posiedzenie wyjaz-
dowe w postaci wizytacji – mam nadzieję, że COVID-19 nam w tym nie przeszkodzi. 
Mówimy tutaj o kwestii wizytacji w Urzędzie do Spraw Cudzoziemców w Warszawie 
i myślę, że pan przewodniczący powie nam o tym dwa zdania. Pozostałe rzeczy nato-
miast są w znacznej części efektem przeniesienia punktów niezrealizowanych w pierw-
szym półroczu. Oczywiście ten plan pracy będzie uzupełniany, jeśli pojawią się rożne 
artykuły, np. art. 152 czy projekty ustaw, które są w dyspozycji naszej Komisji.
Bardzo proszę, czy do planu pracy przedłożonego państwu są pytania, uwagi? Myślę, 

że pan przewodniczący może mógłby w dwóch zdaniach odnieść się do propozycji, którą 
zgłosił.

Poseł Piotr Kaleta (PiS):
Bardzo  dziękuję,  panie  przewodniczący.  Szanowni  państwo,  dochodzą  do mnie  sygnały, 
że kwestia dotycząca pobytu cudzoziemców, ale także zaopatrzenia medycznego osób, które 
przekraczają mniej lub bardziej legalnie granicę, budzi pewne kontrowersje. Kontrowersje 
budzi również kwestia ich pobytu na terenie naszego kraju, w związku z czym chciałbym, 
żebyśmy udali się do miejsca, które  jest nieodległe, bo znajduje się na terenie Warszawy, 
i zapoznali z funkcjonowaniem samego ośrodka oraz od tej strony medycznej. Biorąc to pod 
uwagę, wydaje mi się, że to wyjazdowe posiedzenie Komisji nie będzie w jakiś sposób koli-
dowało z posiedzeniem Sejmu, gdybyśmy ustalili odpowiedni termin, może nawet w miarę 
szybko, po wakacjach. Tak że myślę, że jest to zasadne. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dziękuję. 
Czy ktoś z pań lub panów posłów chciałby może przedstawić uzupełnienie do prac 

Komisji? Oczywiście zdaję sobie sprawę, że w tym planie z pewnością znajdzie się punkt 
dotyczący ustawy o OSP, ponieważ w tej chwili jest ona w Rządowym Centrum Legisla-
cyjnym, a także kwestia zmiany ustawy o zaopatrzeniu emerytalnym, która również 
jest w fazie dyskusji. Będą to jednak rzeczy uzupełniane na bieżąco, jeśli tylko projekty 
ustaw zostaną zaakceptowane przez Radę Ministrów.
Bardzo proszę, pan przewodniczący Paweł Hreniak.
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Poseł Paweł Hreniak (PiS):
Panie przewodniczący,  ja mam tylko taką prośbę. Gdy już trafi do nas ustawa o OSP, 
to jakby można było w pierwszej kolejności, panie przewodniczący, skierować ją do pod-
komisji stałej. Później z koleżankami i kolegami na pewno podzielimy się wiedzą na jej 
temat. Byłbym bardzo wdzięczny, panie przewodniczący.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Panie przewodniczący, zgodnie z zasadą pierwsze czytanie odbędzie się najpierw na posie-
dzeniu połączonych komisji, po czym zostanie skierowane do podkomisji stałej do spraw 
OSP. Powiedzmy, że to panu gwarantuję, jeśli będzie zgoda pozostałych członków. Nato-
miast nie mogę odbyć pierwszego czytania na posiedzeniu podkomisji, w związku z czym 
musi się ono odbyć na posiedzeniu Komisji i dopiero po tym zostanie powołana podko-
misja. Jak  jednak rozumiem, nie będę musiał  jej powoływać,  tylko pana podkomisja 
rozpatrzy ten projekt, a podkomisja stała przedstawi sprawozdanie.
Czy są pytania, uwagi? Powiem tak, nie chciałbym poddawać tego pod głosowanie, 

dlatego jeśli nie usłyszę sprzeciwu, stwierdzę, że projekt planu pracy na drugie półrocze 
został przyjęty. Jest sprzeciw? Nie widzę. 
W takim razie stwierdzam, że plan pracy Komisji Administracji i Spraw Wewnętrz-

nych na drugie półrocze został przyjęty. Jak już powiedziałem, na bieżąco będzie uzu-
pełniany o projekty ustaw, które wpłyną do Komisji.
Na tym wyczerpaliśmy porządek obrad. Ogłaszam przerwę do godziny 15.00. To zna-

czy, zamknęliśmy posiedzenie Komisji, a o godz. 15.00 mamy w tej sali kolejne.


